

Privy Council Office

RG 2, Series A 5 a

**Cabinet Conclusions, 1944-1954,
Volumes 2636-2659, 5775**

In 1944 A.D.P. Heeney suggested that, in addition to maintaining minutes of the Cabinet War Committee, a record would be kept of the conclusions or decisions taken by the full Cabinet.

Summary minutes were kept of the meetings and used to prepare the decisions but they were not approved, being simply memoranda of the discussion. Although the "conclusions" do not provide verbatim account, they constitute the only official record of the discussion at the Cabinet meetings. Supporting documents are located in file C-20-5 of the central registry files (Series B2).

The records are organized by meeting number and date. Each meeting includes an agenda which indicates the location, meeting number, date, time and names of those present. It should be noted that the meeting number and date must be used as reference tools when consulting this series.

Bureau du Conseil privé

RG 2, Série A 5 a

**Décisions du Cabinet, 1944-1954, volumes
2636-2659, 5775**

En 1944, A.D.P. Heeney proposa que l'on tint, en plus des procès-verbaux des réunions du Comité de guerre du Cabinet, un relevé des décisions prises lors des réunions plénières du Cabinet.

Des procès-verbaux sommaires de ces réunions furent donc tenus, qui servirent à préparer d'autres décisions, mais ils n'étaient pas approuvés, étant simplement des résumés des discussions tenues. Ces procès-verbaux ne sont pas des comptes rendus textuels, mais ils constituent la seule relation officielle des délibérations des réunions du Cabinet. Les documents à l'appui se trouvent dans le dossier C-20-5 des dossiers du service central (série B2).

Les documents sont classés selon le numéro de la réunion. Pour chaque réunion, il y a un ordre du jour qui indique le lieu, le numéro, la date, l'heure et les noms des participants. À noter que, pour consulter cette série, il faut utiliser comme instruments de référence le numéro et la date de la réunion.